
國立成功大學電攙實訊學院瘋求浣長候還人啟事

Announcement of the Nomination of Dean Candidates for the 

College of Electrical Engineering and Computer Science, National 

Cheng Kung University 

113年l月23 ElF完長過選委員會第1次會議通過
Approved by the I st Meeting of the Dean Selection Committee on January 23, 2024 

一、 本院現任院長任期至 113 年 7 月 31 日為止，茲依據「國立成功大學

電機資訊學浣院長遴選、續聘及解聘辦法」公開徵求新任浣長，歡

迎各界人士推蔦院長候還人。

The current term of the Dean of the College of Electrical Engineering and 

Computer Science at National Cheng Kung University expires on July 31, 2024. 

In accordance with the "Regulations for the Selection, Reappointment, and 

Dismissal of the Dean of the College of Electrical Engineering and Computer 

Science, National Cheng Kung University", we hereby publicly invite nominations 

for the position of the new Dean. Recommendations for prospective candidates are 

welcome from all sectors. 

一 、 浣長任期：自 113 年 8 月 1 日超至 116 年 7 月 31 日止

The term of the Dean: From August 1, 2024 to July 31, 2027 

－ 丶 候選人應具備下列條件：

The candidates should meet the following requirements: 

（一）具專任教授資格者。 若非為本校現任教授， 須在遴選

第三階段全院教師推選前，取得本F完相關系所教評會

同意以教授資格聘用之承諾書。

Must be qualified for a full-time professor position. If not currently a 

professor at our university, the candidate must obtain a commitment letter 

agreeing to the appointment as a professor, approved by the 

faculty evaluation committee of the relevant department or institute 

of the College of Electrical Engineering and Computer Science before 

the third stage of the selection process. 

（二）在學術上有傑出成就 。

Has an outstanding record of academic achievements.

（三）處事公正，有規劃 、 協調及領導能力者。

Be fair-minded and possess planning, coordination, and leadership



abilities. 

四 、 推 薦方式：

Recommendation Methods: 

（一）由國內外大學校院專任教師十人以上連署推蔦 。

Recommended by a joint signature of more than ten full-time faculty
members from universities or colleges in Taiwan and/or abroad.

（二）由國內外大學校院系 、 所推薦。

Recommended by departments or institutes from universities or colleges
in Taiwan and/or abroad.

（三）由國內外學術圍體推薦 。

Recommended by academic organizations in Taiwan and/or abroad.

（四）由本院院長遍選委員三人以上連署推薦 。

Recommended by a joint signature of more than three members of the
Dean Selection Committee of our college.

五丶 推薦資料：請至本院綱玷 「 浣長遴選專區」下載。

Recommendation Materials: Please download from the "Dean Selection" area on 
our College website. 

六 、 推薦日期：靖填妥推薦資料，於台灣時間 113 年 3月15 日前以掛號

郵寄至本會（以郵戳為急 ，如從國外郵寄請同時以 email 寄

至 em34000@email.ncku.edu.tw, 副本至 pamela@mail.ncku.edu.tw)

親自送 達者應於 113 年 3月15 日下午 5 時前送達本會， 逾期不

受理 。

Recommendation Deadline: Please fill out the recmnmendation materials and send 
them by registered mail to our office by March 15, 2024, Taiwan time (postmark 
as proof; if mailing from abroad, please also email to 
em34000@email.ncku.edu.tw, with a copy to pamela@mail.ncku.edu.tw). If 
delivering in person, please ensure it an-ives at our office by 5 :00 PM on March 15, 
2024. Late submissions will not be accepted. 

七、 聯絡方弋A Contact Information : 
電語 Phone : (06) 275-7575 ext. 34000 

傳真Fax : (06) 236-2303 
電子信箱 Email : em34000@email.ncku.edu.tw 
本院網址 Website :坦犀：／／eecs.ncku.edu.tw
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https://eecs.ncku.edu.tw/p/403-1020-3104.php?Lang=zh-tw



